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L _u_ k _á_ t _s_ _ A n_d_r_á_s_:

Jó lenne, ha a két részönkormányzat is minél előbb döntene 
e b b e n .

L _e_ s_z_k_o_y_s_zj,_i__Tibor:

Hogy közhírré tétethető legyen a héten, a két részönkormány
zatot kihagynám belőle.

A képviselő-testület 16 igen szavazattal egyhangúlag a követ
kező határozatot hozta:

%

^ ^ s z á n ^ k é p v i s e i o - t e s t ü i e t í ^ a t á r o z a t ^

A képviselő-testület felhatalmazza a Közoktatási és Kul
turális Bizottságot, hogy az utcanevek megváltoztatásával 
kapcsolatban készítsen egy felhívást, melyet a városi TV- 
ben és a Szuperinfóban tegyen közzé.

Az érintett lakók észrevételeinek figyelembe vételével 
az utcanév-változtatásra vonatkozó rendelet-tervezetet a 
decemberi testületi ülésre terjesszék elő.

Felelős: Csővári János bizottság elnöke
Madaras Annamária mb. irodavezető

Határidő: 1991. december 5.

M _i_ s _k_ o _1_ c _z_ i _ _ F e r e n c j_

A környezetemben kialakult egy vélemény az önkormányzatról, a- 
mi meglehetősen negatív. Pénteken és szombaton sokan meg for
dultak a temetőben, ahol a temető hangulatával nem nagyon vá
gott össze az Alsóinkámban lévő 'attrakció1. Ilyenre nagyon 
kellene vigyázni, mert azt hiszem eléggé súrolta a kegyelet- 
sértés ha t á r a i t .

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r

Tö.bbszörösen készültem erre, elsősorban azért, mert ezen a te
rületbérleti szerződésen az önkormányzat részéről csak az én 
nevem van ott. Testületi ülés szünetében tették elém a szerző
dést azzal, hogy Jegyző úr kifogásolt benne egy részt, át van 
gépelve, de most már jó.
A szerződésből szeretném kiemelni, hogy "a bérlő tudomásul ve
szi, hogy az egységek üzemeltetési ideje alatt hangosító ber en
dezést nem üzemeltethet."
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Az előkészítés úgy történt meg, hogy letelepülhet, de semmi 
hangot nem adhat. Ezt ők nem tartották be.
Elnézést kérek mindazoktól, akik ott megfordultak, valóban 
kegyeletsértő volt.

D r . _ _C_ z _e_ i _d_ 1 _i_ _ _I_s t_v_á_n_:

Amikor a szerződés tervezetét láttam, nem találtam benne, a- 
mi a hangosító-berendezésre vonatkozik, éppen ezért azt mon d
tam, hogy egyrészről nem célszerű engedélyezni most a haszná
latot, de miután úgy jött ide, hogy már régen idetelepült a 
szerződéskötéskor, így én is belementem ebbe a dologba.
Én is elnézést kérek a lakosságtól.

? _°_ - _°_ t  _°_ - _ _ I  ? í  - ® G1
Ilyen célokra már egyszer ki kellene jelölni egy helyet.

A Polgármester tájékoztatást adott a város jelenlegi munka
erőpiaci, illetve munkanélküliek helyzetéről.

Több hozzászólás nem lévén 20 óra 45 perckor az ülést bere
kesztette .

K . m . f .

7

( Dr. Czeidli István ) 
jegyzőpolgármester/



J e g y z ő k ö n y v  
a bizottság tagjainak állásfoglalása az új szervezeti 

felépítéssel kapcsolatban 
(1991.november 18.)

Miután áttekintettük az intézményekben folyó munkát, a város 
közművelődési hiányosságait, az intézményvezetők véleményét a 
gazdálkodásról - mindenki mondja el véleményét, javaslatát az 
intézményrendszer átszervezésével kapcsolatosan.
Úry János - az intézmények önállóságát nem szabad korlátozni, 

ez megkötné a kezüket.
Se irányítási, se gazdasági kötél ne húzza őket 
vissza. Ennek úgy érzem személyi akadálya nincs, 
mindenki bizonyította munkájával az alkalmasságát, 
ezt nem vállalhatja fel semmilyen központi appará
tus .
Van realitása annak, hogy a vezetők saját kezükbe 
vegyék az intézményük gazdálkodásának, a karbantar
tásnak a szervezését.
Azoknak, akik feladatukat jól oldják meg, a lehető
séget meg kell adni. Nem kell egy hivatali szervet 
vagy személyt az intézmények nyakára ültetni.
Úgy látom, hogy a GAESZ sok jó lehetőséget korlátoz, 
az intézmények között is gátat szab a pénzügyi akci
óknak.

Czaltik Endréné -
Az intézmények önállósága mellett vagyok. Az előző
ekkel egyetértek. Csak úgy lehet eredményes munkát 
elérni, ha a gazdasági szakember helyben van.
Az átszervezéshez nem tudok hozzászólni.

Petrovics László -
Munkatársaimmal megbeszéltük a szervezeti felépítést 
és részleteit.
A mi intézményünk esetében visszafejlődés lenne, ha 
önállósága megszűnne.
A GAESZ szétválasztásával meg kell próbálni az in
tézmények önálló gazdálkodását.
A közművelődési intézmények felé fogalmazzák meg, mi- 
az, amit el kell végeznie.
Még vannak megcsontosodott formák'.
Az intézmény nem tudja a könyvtárát tovább működtet
ni, különben is ott van a közelben a városi könyvtár. 
Fontos lenne a felszabaduló 100 m2 megfelelő haszno
sítása úgy, hogy pénzt is hozzon a háznak.
Úgy gondoljuk, hogy az amatőr csoportok működésére 
javasolt egyesületi forma a palotai műhely működésé
re is vonatkozhatna, legyenek érdekeltek saját fenn
tartásukban, menedzselésükben.



A feladatoknál fontos, ha egy intézmény új fela
datot kap, akkor nézzük meg annak személyi, anyagi 
és eszköz-feltételei adottak-e.
Az átszervezésre a javaslatom:
1.) Közművelődési igazgatói tanács létrehozása
2.) Megbízás alapján legyen az intézményekben egy 

koordinátor.
Felteszem: ha önállóság van, akkor két lépcsős irá
nyítás van: szakigazgatás - intézmények.
Kell még egy lépcső? - szakigazgatás - központi irá
nyítás - intézmények.
A technikai feladatok megoldására városi technikai 
stábot kellene létrehozni.
Az intézmény állandóan szűkülő költségvetés mellett 
dolgozik. Szeretném közvetíteni, hogy dolgozóink át
szervezés esetén sem szeretnének rosszabb anyagiak 
között dolgozni.

Czaltikné -A péti ház sem tud ilyen személyi feltételek mellett 
működni. Vezető beállítása után sincs gondnok, kevés 
az egy könyvtáros.

Csőszné Raboczky Ágnes -
Minden intézményre meg kell találni a feladatot, amit 
betölt.
Péten adott a lakosság ellátása, a szolgáltatások hi
ányosságainak felvállalása, kapcsolat az iskolával stb. 
Fogalmazzuk meg ezt a többi intézménynél is.
A gazdálkodás legyen kiszolgálója az intézményben fo
lyó tartalmi munkának, a gazdálkodást az intézményve
zető irányítsa.
A szétváló gazdálkodási egységek elhelyezése az érin
tett közművelődési intézmények feladata. így a GAESZ 
fenntartási költségei az intézmények karbantartását 
is szolgálhatnák.
Intézményeinknél megoldatlan a gondnokolás és a karban
tartás. A jelenlegi egy fővel ez nem megoldott.
Az intézmények részére segítség lenne, ha Németh László 
munkahelyét, munkakörét tisztáznák.
El kell dönteni, hogy a Polgármesteri Hivatalt, vagy 
a közművelődési intézményeket szolgálja.
Úgy látom, a közművelődési intézmények mindegyikének 
segítség lenne a városi jegyiroda létrehozása.
Javaslom, a feladatra alkalmas személy pályázat útján 
történő kiválasztását.
Jó ötletletnek tartom a városi moziüzemeltető beállí
tását (4 órás is lehet), a két mozi tevékenységének 
megszervezésére, az igényeknek megfelelő színvonalas 
működtetésére.



Petro vies László

Csőszné

Czaltikné

Mészáros Imre -

Rumanóczky Rudolf

Úry János

- A lakosság bizonytalan, hogy milyen meg
beszélések, szerepmegosztások vannak intéz
mények között. Náluk is igényelték a pódium
színházi előadásokat, de az intézmény tisz
teletben tartotta, hogy ez a forma a 
Helyőrségi Klubban és a Galériában már léte
zett. Úgy gondoljuk, hogy a kamara-kiállítá
saink jól kiegészítették a Galéria nagy kiál
lításait .
Amatőr csoportjaink folyton elégedetlenek, 
az intézmény nem tudja kielégíteni őket.
Egy igazgató tanács megvédhetné az intézmé
nyek saját érdekeit és az intézmények között 
egyeztethetné a város érdekeit.
Ha a feladatok tisztázásáról beszélünk, elmon
dom, hogy az intézmény az ifjúság ellátásából 
azokat az igényeket hivatott kielégíteni, me 
lyeket az Ifjúsági Ház nem tud, pl. filharmó
niai hangversenyek, iskolai, ovimozi.

Az égető problémákat nem tudjuk megoldani egy 
új szervezet felépítésével . Továbbra is megol
datlan maradna az intézmény gazdálkodása,gond
nokolása, karbantartása.

Az igazgató tanács létrehozását jónak látom. 
Fontos szerepe lenne a támogatások elosztásá
ban is. Legyen a városon belül is pályáztatás 
egy-egy feladatra, pl. munkanélküliek klubja 
létrehozása.

A Galéria legyen, galéria. Nem lehet egy kiál
lítást folyton lebontani. Sokszor hallom, hogy 
a Galéria nincs eléggé megterhelve, pedig nics 
még egy olyan galéria az országban, amely eny- 
nyire meg van terhelve.
Nem kell az intézményi összevonás, már volt 
egyszer, nem volt jó.
Minden intézménynek van önálló arculata, ne 
mossuk össze.
Jónak tartom az igazgató tanács gondolatát, me
lyen egyeztetni kell a város intézményeinek 
munka térvét.

-Egy művelődési intézmény a sajátságos profil
ján kell, hogy a helyi igényeket kielégítse.
Nem kívülről kell ezt a profilt megmondani, 
saját magunk által meghatározott profilok kel
lenek .

A közgyűjtemény megőrzése is az önkormányzat 
feladata. Ide tartozik a városi könyvtár is 
és a városi képtár is.


